

Glass Open Book

NOVAXION

Description:

NOVAXION offers leading equipment and software in the automatic glass production and machine swabbing. It is specialized in the development of robotics with a range of Glass Swabbing and Gathering Robots thanks to its partnership with FANUC Robotics (leader in robotics factory automation).

Because of machine interaction, today's operators are exposed to risks, this is one of the biggest advantage of using a robot.

NOVAXION propose des équipements et des logiciels de pointe dans le domaine de la production automatique de verre et le graissage à la machine. Il est spécialisé dans le développement de la robotique avec une gamme de robots graisseurs et cueilleurs grâce à son partenariat avec FANUC Robotics (leader de l'automatisation des usines robotisées). En raison de l'interaction des machines, les opérateurs d'aujourd'hui sont exposés à des risques, ce qui constitue l'un des plus grands avantages de l'utilisation d'un robot.

Location:

France

Sectors:

Glass container

Activities:

Equipment / Machinery supplier

Contact information

E-mail:

administration@novaxion.fr

Website:

novaxion.fr



[Follow the company](#)